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Uitnodiging Algemene ledenvergadering 2022 

 

 

 

 

 

 

 

Bij dezen ben je van harte uitgenodigd om onze jaarlijkse ledenvergadering 
bij te wonen. Gewoon weer zoals vanouds op locatie! 
 
DATUM : 20 april 2022 
TIJD  : 19:30 uur, inloop vanaf 19.15 
LOCATIE : De Snippenhof 
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Agenda Ledenvergadering 2022 
 

1. OPENING, WOORDJE VAN DE VOORZITTER 

2. MEDEDELINGEN 

3. VERSLAG ALV 2021 

4. VERSLAG SECRETARIS 

5. VERKIEZING SECRETARIS 

6. VERSLAG PENNINGMEESTER 

a. BALANS EN VERLIES WINSTREKENING 2021 

b. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE 

c. VERKIEZING KASCOMMISSIE 

d. BEGROTING 2022 

 

7. ACTIVITEITEN 2022 

8. PRIJZEN, STEENTJE BIJDRAAG en BEDANKJES 

9. RONDVRAAG 
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Verslag ALV, 24-03-2021 

Opening: Meestal is de secretaris op het nippertje of er net over, maar dit 

keer zat hij ruim op 

tijd te wachten op 

een bijzondere ALV. 

Helaas moest het 

dit keer door alle 

beperkingen online 

plaatsvinden. Na 

weken minutieus 

voorbereiden door 

het bestuur (en 

Ron) waren ze er 

klaar voor! Op tijd de link en begeleidende instructies naar de leden 

gestuurd, en om 19.15 druppelden de 1e leden binnen. Zonder 

noemenswaardige problemen is het uiteindelijk 29 mensen gelukt om in 

te loggen, een mooie opkomst.  

Mededelingen: Na een korte uitleg over hoe de avond zou verlopen 

werden een aantal punten uit het verslag van de vorige ALV aangehaald 

die niet (geheel) zijn afgerond. 

 Wat betreft de AED wordt navraag gedaan bij het Candea College of 

deze aanwezig is en of de leden er bij kunnen op een speelavond. 

 Subsidie: Vanuit de gemeente/ overheid zijn er subsidies 

verkrijgbaar ter ondersteuning van financiële schade door corona. 

Tot nu toe zijn de voorwaarden dusdanig dat Durevo hiervoor niet in 

aanmerking komt. 

 Lijst met noodnummers: Deze moet nog worden gerealiseerd.  

Verslag Secretaris: Hoewel vaak lang van stof is het de secretaris gelukt 

om het erg kort te houden, veel is er dan ook niet te melden over dit 

kalenderjaar. Slechts 2 mutaties in het ledenbestand, Wil en Ronny 

hebben de vereniging verlaten. 
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Verkiezing Voorzitter en Penningmeester: Nu de meeste leden dagelijks 

veel tijd doorbrengen achter een beeldscherm merk je dat ook de leden 

het tempo graag hoog houden. Verrassend is het dan ook niet dat er geen 

enkele aarzeling is bij het herkiezen van zowel de voorzitter als de 

penningmeester. Pim en Ronald blijven wederom 2 jaar hun functie in het 

bestuur bekleden.  

En dan nu waar iedereen reikhalzend naar heeft uitgekeken (misschien 

gaat de vergadering daarom in een sneltreinvaart) 

1e Intermezzo: 

 

Eindelijk mocht de sterren van de avond, Pim en Ron, hun ALV Kwis gaan 

presenteren. Uiteraard ging dit geheel vlekkeloos, deed het geluid van de 

fragmenten het heel goed en….  
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Ach misschien zegt 

bijgevoegde foto 

voldoende 😉 

 

Gelukkig staat er een zeer 

uitgebreid verslag van de 

kwis in het jaarboekje, er 

gebeurde te veel 

tegelijkertijd om dat 

allemaal te notuleren! 

 

 

 

Verslag Penningmeester: Of het nou kwam door het gekraak van de zelf 

gebakken koekjes of omdat de verbinding slecht was, de penningmeester 

was helaas niet zo goed te verstaan. (Het kan natuurlijk ook het gekraak 

van de hersens kunnen zijn bij het zien van al de cijfertjes) 

Wat betreft de inkomsten en de uitgaven, ondanks het verhogen van de 

Nevobo-contributie hebben onder andere de verkoop van 2 sportbroeken 

en een 

sponsorbedrag van 

€100 er voor 

gezorgd dat Durevo 

dit jaar winst heeft 

gemaakt. Hoe dit te 

gebruiken?  

 

Opperste concentratie bij de 

penningmeester! 
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Een idee is het om de leden te compenseren voor het niet kunnen spelen 

door de corona beperkingen.  

Namens de kascommissie vraagt Renato de leden om het bestuur 

decharge te verlenen voor de financiële huishouding, en wordt dit 

verleend. Hiermee komt er voor Marije een einde aan haar periode in de 

kascommissie, voor volgend jaar neemt Bob haar taken over.  

 

2e Intermezzo: Nu de verplichte nummertjes er weer bijna opzitten is het 

tijd voor het 2e deel van de Kwis, eigenlijk toch de reden waarom 26 van 

de 29 deelnemers überhaupt aangesloten zijn.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van wie is deze hand? (Tip: de shampoo moet gedeeld worden) 
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Op de achtergrond wordt er onderling druk gecommuniceerd! 

 

 

 

 

 

 

 

Maar ook de spelleiding is al snel gevonden! 

De kwis heeft de algemene ledenvergadering absoluut leuker gemaakt 

(niet makkelijker, en zeker niet korter :D ) maar aan al het leuks komt een 

einde zodat de laatste puntje op de agenda afgerond kunnen worden. 



11 
 

Activiteiten 2021: Er zijn geen activiteiten gepland voor het resterende 

seizoen. Het is te onzeker wanneer er weer iets mag en welke 

maatregelen er dan nog zijn. Het heeft voor nu dan ook weinig zin om ver 

vooruit te plannen, wellicht kan het in Juli nog en anders na de 

zomervakantie. Eerst maar weer gewoon mogen spelen! 

Prijzen, Steentje Bijdraag en bedankjes: Dit is live veel leuker om te doen, 

die aandacht verdienen de leden. Daarom is besloten deze uit te reiken 

zodra er weer gespeeld mag worden. Dan gaat er een bedankje naar 

Marije voor het deelnemen aan de kascommissie, blijft de Steentje 

Bijdraag nog een jaartje bij Ron en gaat, zodra de uitslag binnen is, de 

wisselbeker de schoorsteenmantel van Henny verlaten. Ook zetten we 

dan nog even de jubilarissen in de aandacht, Aline, Renato en Mark zijn 

10 jaar lid. 

Rondvraag:  

 Marije: Waarom wordt er geen contributie geheven, iedereen b-lid 

maken is ook een optie. 

o Door weinig spelen is er voldoende winst gemaakt, dit willen 

we verrekenen . Uiteindelijk bepaald ook de lengte van de lock 

down in welke mate dit haalbaar is.  

 Patrick: De contributie is verbonden aan de zaalhuur, moet Durevo 

op dit moment zaalhuur betalen? 

o Durevo hoeft op dit moment (door lock down) geen zaalhuur 

te betalen. 

 Patrick: Op het moment dat er weer gespeeld kan worden is het zijn 

advies om rustig aan op te bouwen. Dit om de kans op blessures te 

verkleinen, veel leden hebben toch minder bewogen dan normaal. 

 

Op naar het Can… oh nee, naar de bank/bed/koelkast….. 
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Verslag Secretaris 

 

Ergens tijdens een onderonsje heb ik opgevangen dat de voorzitter zo 

klaar was met alle beperkingen enzovoort, dat hij het C-woord niet wilde 

noemen in al zijn stukjes. Nu mogen jullie zelf lezen of dat ook gelukt is.  

Een leuk initiatief is het zeker wel, het is er het afgelopen jaar namelijk 

best veel over gegaan. Zoveel dat je bijna zou vergeten dat er ook nog wel 

wat andere dingen zijn gebeurd. Er zijn een aantal maanden geweest dat 

we (een soort van) gewoon hebben kunnen spelen. Met de flesjes 

ontsmettingsmiddel weer in de aanslag, mondkapjes, high five met de 

voeten, maar ook met een scanner-app voor de QR code groen vinkjes 

scoren. En wil je dat dan als vereniging, of als bestuurslid? Vragen waar je 

toch even over moet (en mag) 

nadenken. Gelukkig heeft het 

binnen Durevo niet gezorgd 

voor het niet kunnen of willen 

meespelen van leden.  

 

Niet alles dat positief is was 

vervelend in 2021. Zo is het 

stabiel gebleven ledenaantal 

erg mooi. In de afgelopen 2 

jaar is dit bij veel 

sportverenigingen flink teruggelopen. Dit geeft goed aan wat een stabiele 

ledengroep Durevo heeft.   

Dit jaar zijn Ronald, Marijn, Féline en Rowen lid geworden, dus de 

gemiddelde leeftijd is ook meteen flink gezakt (en dat is met het oog op 

de toekomst ook al weer een positief iets).  

Tjerk Jan, Irma, Mark en Henny zijn gestopt met volleyballen, merendeels 

door gezondheidsklachten. Louwrens heeft het b-lidmaatschap gekregen, 

hopelijk is er snel weer tijd om een keer mee te ballen. 
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Wat is er dan verder nog op mijn pad gekomen dit jaar? In 2022 is Duiven 

een gastgemeente van het Duitse dames volleybalteam tijdens de 

poulewedstrijden van het WK. Als bestuur hebben we er voor gekozen als 

vereniging geen actieve rol te spelen in het organiseren van allerlei 

activiteiten rondom deze periode. Qua man/vrouwkracht past dit beter 

bij een vereniging als Livo. Wellicht dat er t.z.t. nog iets bedacht wordt, 

maar dat horen jullie dan wel. (een wk thema bij het eigen toernooi 

bijvoorbeeld).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En dan, last but not least! Een stukje over de externe toernooien! Die 

waren er dus niet helaas. Nou ja, de heren zijn nog wel een keer naar 

Pannerden geweest, maar daar is meestal niet zoveel bijzonders over te 

vertellen. Meestal dan, want tijdens het lange bestaan van Durevo heeft 

er nog nooit een team, heren, dames of mix…. Lees dat maar verderop in 

het boekje, want dat verhaal verdient een eigen pagina! 

 

Harmen. 
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Woordje van de Voorzitter! 

 

is het aantal leden dat elke week komt volleyballen bij 
DuReVo. 13 mensen die om welke dan reden ook elke 
week bij ons komen in- en ontspannen en waarbij het 
opvalt als ze er niet zijn.  
  

 is het aantal leden dat we periodiek zien verschijnen op 
onze speelavonden. Met enige regelmaat, periodiek, veel 
vaker dan soms, maar niet elke week en waarbij het niet 
opvalt als ze er niet zijn.  
   
is het aantal leden dat we zelden tot nooit zien op onze 

bijeenkomsten, om welke reden dan ook, maar die is niet 
belangrijk en waarbij het opvalt als ze er zijn .  
  

 
Een ieder weet bij welke groep hij/zij/het hoort.  

Vanaf de herstart van het volleybal dit jaar hebben we tussen de  en  
aanwezige leden waarmee we lekker volleyballen en plezier hebben. Nu 
zul je zeggen wat moet ik met deze non informatie van onze voorzitter. Ik 
ga pogen jullie dat uit te leggen.  
Volleyballen en aanwezigheid op onze volleybalavonden en daaraan 
gekoppeld het lidmaatschap van DuRevo betekent dat je zelf kunt bepalen 
of je komt spelen of niet en niet hoeft af te zeggen. Het is allemaal 
vrijblijvend. Helemaal goed en bedoeld in de sfeer waarop recreatief 
volleybal bij DuRevo georganiseerd is.  

Als nu van die mooie groep van  leden die periodiek en regelmatig 

verschijnt en waarvan er elke week wel tussen de  en  aanwezig zijn, 
maar een paar wat vaker tijd en zin zouden kunnen vrijmaken om toch te 

komen volleyballen, dan spelen we elke week met minstens spelers, 

 ploegen van spelers.          
Een bijkomstigheid is dat dan onze trainer ook zinvollere oefeningen kan 
doen en niet hoeft te improviseren met de teamindelingen.  
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 Komkommernieuws 

 

Ja als er weinig volleybal DuReVo nieuws was afgelopen jaar dan ga je 

speuren naar ander nieuws voor vulling van het jaarboekje en kom je dit 

tegen… 
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Kascommissie 

 

 

 

 

Renato   Bob    Pim  Ronald 
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Het Mirakel van Pannerden! 

 

Het gaat om de lol zegt men, of om het broodje bal achteraf. Als er maar 

lekker gespeeld wordt, je doet toch niet mee om te winnen? Nou, dat 

gaat voor deze lichting heren mooi niet op! 

Zoals elk jaar wordt er een herenteam ingeschreven in de regionaal 

toonaangevende competitie in Pannerden. Jarenlang vertoefde de 

mannen in de onderste regionen, in de 

donkere krochten van de E-poule of de 

D-poule. Tot er vers bloed in het team 

kwam, tot de duivels uit Duiven 

mochten proeven aan de C-poule en 

incidenteel zelfs de B-poule. Dat 

smaakte naar meer! 

 

Samenspelen op de trainingsavonden, 

inzetten van coaches, publiek en een 

nieuwe kledingsponsor! Niets van dit 

werd ingezet om door te stoten naar 

het zo gewenste doel; het 

eindtoernooi in Terborg en vanuit daar 

naar het NK Recreanten!  

 

Zo ging er weer een seizoen voorbij, en nog weer 1 tot ook 2020/2021 

eindigde met hetzelfde resultaat. Lekker gespeeld hoor! Nou inderdaad, 

en die anderen hadden echt wel competitiespelers die meededen enz 

enz. De smoesjes kwamen sneller dan onze reddingen en de verwijten in 

de ogen waren harder dan onze smashes. En dan waren er ook nooit eens 

uitjes voor een broodje frikandel speciaal! We stoppen er gewoon mee!   
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En toch, toch stelde iedereen zich weer beschikbaar voor het nieuwe 

seizoen. Kwam het door het gebrek aan alternatieven? Door corona 

(helaas, is het me toch niet gelukt) was de spoeling dun geweest wat 

betreft toernooien. Of is het gewoon allemaal helemaal niet zo erg als 

beschreven?  

Ja, de mannen zijn licht fanatiek (en ook de dames die soms meegaan), 

maar het chagrijn is er bijna nooit. Nee, persoonlijk vind ik het broodje bal 

helemaal niet lekker maar hebben ze ook een broodje frikandel! Dus hop, 

op naar de 1e ronde in 2021/2022! 

 

Noem het een mirakel, noem het verdient, karma of iets anders, en zie 

hier het speelschema! 

 

Soms overkomt het 

je gewoon, we 

zaten in de A-

poule! Voor het 

eerst in de 

geschiedenis van 

Durevo. En het was 

prima weer terug 

te gaan naar een 

poultje lager, de 

laagste poule die 

er nog is. Dat past 

toch beter bij ons 

😉 Volgend jaar ook een dames- of mixed team? 

 

Harmen 
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IJsseljutten, deel 2 

We waren met z’n elven. Erelid Chris met Astrid, Henk en Brigit, 
Jacquelien, Pim, Ronald, Jacques, Jan en Ron. Was het vorig jaar nog iets 
met IJssel, nu was het Rijn.  
 
We werden door de organisatie naar een 
afgelegen plek gebracht en kregen weer 
plastic zakken uitgereikt, klemmetjes, 
planken-met-gaten en natuurlijk die 
happertjes die je ook op anderen uit kunt 
proberen. Op zulke momenten is het geen 
goed idee om samen met je partner afval te 
gaan jutten.  
  
Weet u wat viaduct betekent? Via is weg en 
duct is voeren, of leiden. Nou, dat hebben 
we geweten. We moesten afval jutten onder 
het hoogste en drukst bereden viaduct van 
Nederland. Al na 2 minuten kreeg ik een 
straal koffie in m’n nek. Auw, heet! Lijden. 

Gevolgd 
door een 
halfvolle 
McDonaldsbeker, maar die kopte ik door 
naar Pim. Zeker file op de A12, iedereen 
flikkerde z’n afval uit het autoraampje, 
precies op ons werkterrein. Halve minuut 
later keek ik vol verbazing met open 
mond naar de verscheidenheid van 
papiertjes, sigarettenpeuken, kauwgum, 
flesjes (soms met inhoud, soms zonder 
en soms de inhoud apart), blikjes, zakjes. 
En pats! Een halve cheeseburger zo in 
m’n bakkes. Voeren!  
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Opval. Aanval. Inval. Uitval. Vrijval. 
Voorval. Maar wij deden aan afval. 
Pim stelde voor om een deel van het 
afval achterover te drukken. Reden 
was een artikel in de Duivensche 
Courant die Pim zojuist gevonden 
had, waarin stond dat afval veel geld 
oplevert. Het artikel was van 1937, 
en het ging om een heel specifiek 
soort afval dat over de akkers 
verspreid werd. Een stuiver per 
kilogram, maar dan moest je het 
afval wel zelf scheiten. Iedereen 
deed enorm z’n best. De zakken zaten binnen de kortste keren vol en de 
dames van de organisatie konden de volle niet af- en de lege niet 
aanslepen.   
  
En zo werd het een leuke ochtend. De wedstrijd was nu of we met z’n 
allen de stroom die van boven kwam net zo snel konden opruimen als dat 
‘ie naar beneden gegooid werd. We speelden ongeveer quitte. Vorig jaar 
won Margot nog maar die was er dit jaar gelukkig niet bij.   
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Na gedane arbeid stapten we op (of in) richting IKEA. Daar trakteerde ons 
bestuur ons (wel je IKEApas laten zien!) op koffie met gebak. Dat ging er 
wel in na een ochtend hard werken. Jammer dat niet iedereen even de 
moeite had genomen om eerst even een stevige douche te nemen. Ik had 
genoeg plek aan tafel. Meer dan 1,5 meter afstand.  
 

 

 

Ron 
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De ALV Kwis! 
 
Helaas kon een normale Algemene Leden Vergadering  in 2021 geen 
doorgang vinden in ons vertrouwde Pannenkoekenhuis. In 2020 hebben 
we deze nog op nippertje, voor de wereldwijde lockdown, kunnen houden 
en daarna begon de ellende. 
Wat doe je dan, dan oefen je vooraf wat met de organisatie en houden we 

een digitale ledenvergadering via MS teams. 

Ron en Pim hadden voor wat speelse intermezzo’s gezorgd om te 

voorkomen dat we weer een oersaaie vergaderingen zouden moeten 

volgen. In de vorm van een kwis en verder waren er een paar kleine 

agendapunten die weggepoetst dienden te worden. Als het goed is heeft 

Harmen ergens in dit boekje een verslag getracht te maken van de ALV en 

hier hebben wij dan eindelijk de uitslag van de kwis 

 

Vooraf was de leden gevraagd om het verhaal van het jaaruitje 2020 in het 

boekje goed door te nemen, daar werden namelijk geen vragen over 

gesteld.  Ook was verzocht koekjes te bakken en een pakketje bezorgd met 

daarin koffie of thee, een paaseitje, wat cadeaubonnen en natuurlijk een 

bingokaart. 

Ron en Pim hadden een mooi scala aan DuReVo en volleybal gerelateerde 

vragen verzonnen en ronde 1 kon beginnen. We zullen niet het hele 

intermezzo hier vermelden, maar hieronder een paar dieptepunten.  

Het begon al direct met een niet te begrijpen duidelijke uitleg van 

kwismaster Ron. Hij had een goed verhaal en waar de deelnemers normaal 

gesproken nog veel vragen aan de spelleiding hebben bleef het nu gelukkig 

erg stil en konden we rap beginnen. Later bleek dat Harmen zoals 

gevraagd, de microfoons bij de deelnemers iets te vroeg op mute (uit) 

gezet had. Daar kwam hij rond half negen na de rondvraag achter, maar 

heeft de vergadering en de kwis op geen enkele te traceren manier 

beïnvloed. 
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Alle antwoorden dienden binnen één uur na het einde van de vergadering 

op naar het opgegeven 06 nummer gezonden te worden.  

Nou wat een feest, er zijn maar liefst onderstaande antwoorden 

binnengekomen. 



25 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lesley en Aline speelden samen dus hun punten hebben door 2 moeten 

delen. De prijsuitreiking volgt niet na de ledenvergadering maar op een 

ander moment werd aangekondigd. 

Overduidelijk was vooraf al dat Margot winnaar is geworden van de kwis. 

Ze had alleen het geld op de verkeerde DuReVo bankrekening 

overgemaakt, maar Pim boekte net op tijd over van zijn privé rekening. 

 Maar zoals bekend bij  DuReVo is meedoen belangrijker dan winnen. We 

zijn natuurlijk in juli de prijs wezen uitreiken bij Margot thuis met het 

voltallige bestuur. Wijn, een boekenbon en heerlijke Franse oude kaas 

hadden we bij ons voor een mooie prijsuitreiking, maar helaas was ze niet 

thuis. Haar man wel dus het werd geen nachtwerk. 

En dan good old HENK. Pim was de week na de vergadering even bij Henk 

thuis en zag (hoe is nog niet duidelijk) in de prullenbak een verscheurd 



26 
 

document liggen en pakte dat en bij bestudering van dit document zag hij 

een uitwerking van het verhaal over het jaaruitje 2020. 

Henk had zich heel goed voorbereid en wilde graag winnen maar helaas. 
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Koekjesbakwedstrijd  

Voor de ALV had het bestuur een koekjesbakwedstrijd uitgeschreven 

waarbij verzocht werd een foto van de (mis)baksels op te sturen.  

Op een winterse zaterdagmiddag heeft een 

deel van het bestuur de ingrediënten bij onze 

leden afgegeven. Een deel per fiets, een deel 

lopes en een deel per auto bij leden die net iets 

te ver weg woonden eerder beschreven. Een 

mooie route had Pim gemaakt en daar gingen 

we. 

Renato (Westervoort), Jan (Westervoort), 

Mandy (Arnhem), Ron (Arnhem) en tenslotte 

Robert en Bob (Ede). Bij de laatste heren een 

mooie rondleiding in hun niet af zijnde woning 

ontvangen (geen foto’s)  en genoten van een 

wel verdiend lekker kopje koffie want we waren al een poos onderweg 

(not…).  

Door een niet vooraf in de gaten hebbende wegomleiding hebben we 

ongeveer 2 uur gedaan over het ritje Arnhem (Utrechtseweg) naar Ede. Pim 

had een mooie binnendoor weg gevonden en die kennen we.   
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Hier de inzendingen in willekeurige bakvolgorde: 

Helaas waren er net te weinig inzendingen om een winnaar aan te 

kunnen wijzen. Het minimale aantal inzendingen was gesteld op 8. Komt 

bij dat ook niet duidelijk was dat het een wedstrijd was. Maar jullie zullen 

het niet geloven. Margot heeft gewonnen.  
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Als goedmakertje hierboven 2 foto’s van het hele bakproces. Als je raad 

waar deze foto is gemaakt (dus bij wie thuis in de keuken) dan win je 

alsnog een prijs. Hans mag niet meedoen maar verder iedereen. Dus 

Henk hier je tweede kans, al is bij ons nu al bekend wie gaat winnen.  

De koekjes hierboven hebben de inzending helaas niet gehaald, ze zijn al 

in de prullenbak of maag van iemand beland voor er een foto gemaakt 

kon worden. 

 

Kijk ook even op de achterkant!  
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Ver/Herkiezing Secretaris 

 

 

Mijn termijn van 2 jaar secretaris zit er weer op, en dat betekend dat elk 

lid dat er zin in heeft zich verkiesbaar mag stellen voor deze 

bestuursfunctie. Stuur in dat geval een email naar het bestuur, en dan 

gaan we op de ledenvergadering strootjes trekken/ steen, papier, schaar/ 

wie het eerst met de ogen knippert is af of iets dergelijks spelen met de 

kandidaten. Om niet in het voordeel te zijn laat ik dit geheel natuurlijk 

over aan de andere bestuurders. En de vorige zin gezegd hebbende, ik 

stel me herkiesbaar 😉 

 

 

 


